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Na jednání Rady a P-FV v měsíci září 2016 bylo mimo jiné projednáno:

1)     Viceprezident FV p. Hevera informoval Radu FV o organizačních změnách u ČDC na
úrovni PJ.

2)     Viceprezident FV p. Hevera seznámil Radu FV se zaslaným materiálem z ČDC a.s.
,,Informace z datových skladů“. Byly prezentovány možné výsledné sestavy, které budou
k dispozici P-FV. Každý předseda ZO FV pak obdrží z centrály ČDC a.s. měsíčně data za
své PJ. Následně si pak může provést rozklíčování jednotlivých pracovišť.

Členové Rady FV upozornili, že může značně docházet ke zkreslování vytížení pracovišť
z důvodu špatného zápisu některých zaměstnanců do IS PRIS. Mělo by se najít řešení ke
sjednocení zápisů do tohoto systému. Rada FV diskutovala o jednotlivých problémech, které
se v provozu vyskytují.

3)     Viceprezident P-FV informoval předsedy ZO FV o chystaném jednání se zástupci O13
k problematice pořizování zápisů do IS PRIS. Toto jednání by mělo proběhnout dne 5. 10.
2016 v prostorách P-FV v Praze Vysočanech.

4)     Viceprezident FV p. Hevera seznámil Radu FV se zaslaným vyjádřením P-FV k návrhu
změny  IN ČDC PERs43-B-2011 a návrhu změny ORz–A-2016. Rada FV byla seznámena
s jednotlivými připomínkami a k zapracování těchto připomínek do předložených návrhů.

5)     Viceprezident FV p. Hevera seznámil Radu FV s obsahem jednání Představenstva ČDC
se zástupci OO, konaném dne 7.9.2016. Rada FV byla mimo jiné informována o
hospodaření společnosti za 1. pololetí 2016 a složité situaci při přepravách v souvislosti
s kůrovcovou kalamitou v oblasti Jeseníků atd. mimo jiné zapříčiněné také rozsáhlou
výlukovou činností.

6)     SIBP p. Chabada podal Radě FV informace o řešení problematiky stavu stezek PP Plzeň.

7)     Prezident FV p. Malík informoval Radu FV o chystaném jednání na DKV Praha u
vrchního přednosty DKV. Toto jednání se bude konat dne 9.9.2016. Jednání se zúčastní
za P-FV prezident FV p. Malík, viceprezident FV p. Hevera a zástupci ZO FV Praha.
Důvodem je následné projednání postihu zaměstnance ČD a.s. DKV Praha člena ZO FV
Praha. Další postup P-FV bude záviset na výsledku tohoto jednání.

8)     Prezident FV p. Malík podal Radě FV základní informace ze schůzky zástupců OO na ČD
s ministrem dopravy Ing. Danem Ťokem. Další podrobnější informace obdrží P-FV po
jednání Představenstva ČD a.s., které se bude konat dne 13.9.2016.
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